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Närvarande:

Ärende Notering Ansvar
Föregående
protokoll

Föregående protokoll gicks igenom. Protokollet godkändes
och lades till handlingarna.

Budget
Årshjulet

Lokstödet för våren kommer in vilken dag som helst. Annars
följer vi budgeten vi har lagt.
Årshjulet - bla inventering klädbehov seniorlaget - på gång
innebandyklubbor - herrlaget har kollat, herr utv och dam utv
ska få kolla på klubborna snarast
Bjuda in sponsorer och ledare till herrlagets första match - vi
vet ännu inte vilket datum det blir
Påbörja jobbet runt budgetarbetet

Utvärdering
Funday, samt
ansökan om
materiel

I torsdags hade vi funday för mellanstadiebarnen i Vännäs
Kommun. Det var väldigt roligt. Vi hade speedshooting, göra
mål med poäng, och gissa antalet bollar i säcken. Vi hade
även satt upp en liten plan där man kunde spela match.
Mål med poäng; vinnare Markus E 6b V-by skola, 2;a Vincent
K 5b, Vegaskolan
Markus vinner en innebandyklubba, Vincent en vattenflaska
Speedshooting; Vinnare blev Linus O 6b V-by skola, 2;a
Oskar 6b, Vegaskolan
Linus vinner en innebandyklubba och Oskar en vattenflaska.
Gissa bollar; det var 83 bollar i säcken. De som gissade rätt
var Safiye i 5a på Vegaskolan, Alfred och Signe i 4a V-by
skola. Vi drog lott mellan dessa tre och  den som vinner
innebandyklubban är Safiye. Alfred och Signe vinner varsin
vattenflaska.
Arvodering och inköp av utrustning; köpa bättre
speedshooting och 3 passningsassistenter, en till varje hall
Vi vill gärna vara med på detta även nästa  år

Utvärdering
Ledarträffen

Vi beställde lite för mycket pizza. Trevligt att Mattias
Bergsdorf var där och höll i början av kvällen. Bra att i stort
sett alla lag var där, och att många ledare från varje lag var
närvarande. Vi glömde berätta att alla ska sälja varsitt
Vännäshäfte också



Utbildningar 22/9 grundutbildning i Umeå
Om det är många som inte har möjlighet att gå denna kväll,
kommer vi att försöka att få grundutbildningen till Vännäs.

Träff med
kommunen

Uppföljningsträff med kommunen förra veckan, om saker de
skulle åtgärda under sommaren i de olika hallarna.
Det är fortfarande många saker som inte är åtgärdade. De
lovar att de ska åtgärda det snabbt och skicka mail till Stina så
fort det är åtgärdat.

Bingofördelning
ht 22/vt 23

Innebandyn har bingo, söndagsbingo, dessa dagar:
13/11 Herrlaget
27/11 Herrar utveckling
22/1 Damer utveckling
5/2 Herrlaget
19/2 Herrar utveckling
5/3 Damer utveckling

Uppstart
Bollskoj

P/F 15 har valt att de inte vill ha någon uppstart. Så det arbetet
faller bort för herrar utveckling. Däremot får de jobba på F/P
16ś andra tillfälle.
Bollskoj för F/P 16 kommer att ske
16/10 och då jobbar damer utveckling, kl 9.00-10.00  och
10.00 - 11.00
23/10 och då jobbar herrar utveckling, kl 9.00-10.00 och
10.00-11.00

Mixcup 9/10
Vi kör kl 10-12  för de födda 15 - 12
Vi kör kl 13-15 för de födda 11- F07/08/ P08/09

Vi i sektionen och herrlaget träffas kl. 9.00 och bygger sarg
etc. Vi har samling för barnen ca 30 min innan start.



Parainnebandy Vi startar 21/9 kl 17.30. Stina håller i föräldraträff, vi andra
håller i träningen.
Vi söker pengar till parainnebandyn.

Målvakts-
träningar

Vi funderar på vem vi vill ha som målvaktstränare i år. Några
har tackat nej. Vi fortsätter att kolla med olika personer som vi
funderar på.

Träningstider P15 vill byta hall till Vännäsby-hallen. Vi kollar upp om det är
ledigt och om det går. Vi tycker dock att Liljahallen är bäst för
de yngre barnen då vi har mer material där som passar
motorikbanor etc.
F14 vill byta sin måndagstid, eftersom tjejerna har volleyboll
den kvällen. Vi har ställt frågan till Peter Lundström och
hoppas på ett svar

Förslag från
herrlaget -
företagscup

Herrlaget har funderat på företagscup till hösten nästa år. Vi
tycker att det låter som en väldigt rolig idé och vill gärna vara
med på det.

Ansökan
-Östen
Berglunds fond
-Svenska
innebandy-
förbundet

Vi ansöker om en utomhussarg med matta ute vid Liljahallen.
Vi vill ha möjlighet till spontaninnebandy utomhus under året,
men även planerade träningar.
Vi vill även söka pengar till hopphinder, bollar etc till alla
hallar
Medel till parainnebandy söker vi via svenska
innebandyförbundet

Övriga frågor ● Träff med nystartade lag , ang IBIS, matchklockan etc
29/9 kl 19.00 i Hammarhallen

Noterats av Katarina E


